



Editor

Klaus Kietzmann

Tel. 0611/89 06 14 8

e-mail: editor@eaasdc.de

Dear Bulletin readers,

The **Spring Jamboree** was a great success and Berlin was well worth the journey. Because many dancers are interested in statistics Peter Weber wrote:

"We had 1745 registered dancers from 300-350 clubs from 11 nations. The exact number of clubs can't be determined because there are a lot of pre-registrations without club name and there are many entries in the guest book resembling those at a medical congress (readability like a prescription)."

*

This time 144 clubs were represented at the membership meeting accounting for nearly 30% of all member clubs. Among the following pages you will find the minutes. Please take the time to read them thoroughly. The minutes contain important information for the club boards.

*

Katharina, Hansjörg and I are happy to read your suggestions for improving Directory, Home page or Bulletin. But don't be disappointed if we can't accommodate every suggestion. Especially for the Directory, the different suggestions are often contradictory to each other.

*

See you soon in a square or in a round dance circle.

Liebe Leserinnen und Leser,

Das **Spring Jamboree** war ein großer Erfolg und Berlin eine Reise wert. Da viele Tänzer an statistischen Daten interessiert sind, schreibt Peter Weber dazu:

„Wir hatten 1745 registrierte Teilnehmer aus ca. 300-350 Clubs aus 11 Nationen. Die genaue Anzahl der Clubs ist nicht zu ermitteln, es sind viele Voranmeldungen eingegangen ohne Clubangabe und es gab viele Einträge im Gästebuch, die an einen Ärztekongress erinnern (Lesbarkeit wie ein Rezept)“.

*

Beim Membership Meeting waren diesmal 144 Clubs vertreten, das sind immerhin fast 30 % der Mitgliedsclubs. Auf den nächsten Seiten findet ihr das Protokoll. Nehmt euch bitte die Zeit und lest es sorgfältig. Das Protokoll enthält wichtige Informationen für Clubvorstände.

*

Katharina, Hansjörg und ich freuen sich über Eure Verbesserungsvorschläge für Directory, Homepage oder Bulletin. Bitte seid aber nicht enttäuscht, wenn wir nicht jeden Vorschlag in die Realität umsetzen können. Gerade beim Directory widersprechen sich oft die verschiedenen Änderungswünsche.

*

Bis bald in einem Square oder Round Dance circle.

Klaus

Klaus Kietzmann
EAASDC Bulletin Editor